

Career Opportunities/Foreign Service - 1983

The Department of External Affairs of Canada is looking for persons interested in making a career in the following sectors of the Foreign Service:

- Political and Economic Affairs
- Commercial and Economic Affairs (formerly the Trade Commissioner Service of the Department of Industry, Trade and Commerce)
- Social Affairs (Immigration)
- Development Assistance (formerly CIDA activities).

For information on application procedures and to sit for the required examination, graduates should ask for a copy of the "Careers Public Service Canada - Foreign Service" booklet at their campus placement office or at the nearest office of the Public Service Commission of Canada.

Perspective de Carrière/Service extérieur - 1983

Le Ministère des Affaires extérieures du Canada est à la recherche d'agents intéressés à faire carrière dans le Service extérieur notamment dans les secteurs suivants:

- Affaires politiques et économiques
- Affaires commerciales et économiques (ancien Service des délégués commerciaux du Ministère de l'Industrie et du Commerce)
- Affaires sociales (Immigration)
- Aide en développement (auparavant: activités de l'ACDI)

Pour renseignements sur l'inscription et l'examen écrit, les étudiants peuvent se procurer la brochure Carrières Fonction Publique Canada-Service extérieur au Bureau de placement de leur université ou aux bureaux de la Commission de la fonction publique.